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Bu rm istrz Czechowic-Dzied zic

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach

Pana Damiana Żelaznego

Zapytania radnego :

dotyczy braku odpowiedzi na dwa pisma skierowane za poŚrednictwem Urzędu Miasta

w Czechowicach_Dziedzicach do Wydziału Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego

w Bielsku-Białej.

Dnia 21.01.2o2O r. złożyłem pismo dotyczące poprawy bezpiecznego przejazdu rowerzystów

na ul, Traugutta, od ronda do początku ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuŻ tej ulicY

w kierunku ul. Węglowej. W odpowiedzi otrzymałem informację, że temat został PrzekazanY

do Wydziału Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej, w celu

analizy i rozpatrzenia zgodnie z kompetencjami.
Do dnia dzisiejszego odpowiedzi brak.

Dnia 13.02.2o2O r, złożyłem interpelację dotyczącą poprawy bezpieczeństwa rowerzystów

(zgodnie z obowiązującymi przepisami) na ścieżce rowerowej wzdłuŻ ul, Węglowej

w Czechowicach-Dziedzicach. Zgodnie z kompetencjami odpowiedŹ Wydziału Komunikacji

iTransportu Starostwa Powiatowego w ustawowym terminie powinna nadejŚĆ do Urzędu

Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach po czym powinna trafić w moje ręce.

Do dnia dzisiejszego odpowiedzi brak.

pytanie do Wydziału Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej za

pośrednictwem Pana Burmistrza Czechowic-Dziedzic:
1. Co jest powodem, że do dnia dzisiejszego nie udzielono mi odpowiedzi z zajęciem

stanowiska w przedmiotowych sprawach?
ż. Czy otrzymam odpowiedzijeżeli tak, to kiedy?, jeżeli nie, to proszę podać powód,

Otrzymują:

t. adresat
2. Przewodniczący rady Miejskiej Pan Damian Żelazny

3. ala
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